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 Groningen, 12 april 2023 

 
Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 
 

Betreft: Schriftelijke vragen Shine Medical, voortgang subsidieverlening 
 
Geachte voorzitter, 
 
Shine Medical is een bedrijf dat de provincie graag gevestigd ziet in Wildervank. In de commissie van 
26 januari 2022 is een voorstel besproken om Shine Medical een subsidie van € 5 miljoen te 
verstrekken en een lening van € 4 miljoen. GroenLinks was hier toen al kritisch over. Keer op keer 
blijkt in de pers dat het nog steeds niet zeker is dat het bedrijf zich daadwerkelijk kan vestigen in 
Wildervank. Dit omdat het niet zeker weet of de vergunningen verstrekt gaan worden. Of omdat de 
concurrentie met een ander bedrijf een probleem is voor Shine Medical. Daar komt nu het probleem 
van het leveren van grondstoffen bij. GroenLinks blijft zich verbazen over de gang van zaken bij dit 
bedrijf.  
 
De subsidie aan Shine Medical die verstrekt is door de Provincie Groningen ging over de 
vergunningverlening. Uit de beantwoording van de schriftelijke vragen van GroenLinks op 24 maart 
2022 blijkt dat de subsidie toen nog niet volledig was overgemaakt. Een voorschot van 20% zou 
medio april 2022 overgemaakt worden conform de voorwaarden van het subsidieprogramma.  
 
Daarover hebben we de volgende vragen: 
 

1. Wat zijn de voorwaarden van het subsidieprogramma? 
2. Zijn er nog voorwaarden waar niet aan voldaan is of kan worden? 
3. Zijn alle gelden overgemaakt? Zo ja, op welke data? Zo nee, waarom niet? 

 
De middelen van de lening waren al volledig verstrekt eind maart 2022. Daarover de volgende vraag: 
 

4. Loopt de terugbetaling van de verstrekte lening conform de afspraken die gemaakt zijn? 
 
Uit een bericht van RTV Noord van 10 april - ‘Shine “buitengewoon gefrustreerd” over vertraging 
bouw medicijnenfabriek in Veendam’ - blijkt dat het bedrijf mogelijk snel aan de slag gaat, maar dan 
niet in Veendam. Los van het feit dat GroenLinks het mooi vindt dat het terrein daardoor nog steeds 
voor de konijnen en reeën beschikbaar is, vragen wij ons wel af of dit de bedoeling is. 
 

5. Hoe zeker is het dat Shine Medical de grond gaat kopen? Is in de voorwaarden van de lening 
en subsidie opgenomen dat het bedrijf zich moet vestigen in de provincie Groningen? 

 
Dank alvast voor uw reactie.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Nadja Siersema - Orsel 
Statenlid provincie Groningen GroenLinks 


